
 

Referat fra 5. elevrådsmøte ved Nesodden vgs 20/21 
 
Dato: 18. februar  
Tid for møtet: 14:20 – 15.00 
Sted: Teams 

 

20/21-32 Konstituering 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
● Møtet åpnes av Isak 

Hva ble bestemt: 
● Kamilla er ordstyrer 
● Isak er referent 

 

20/21-33 Elevrådsstyrets beretning 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Elevrådsstyret snakket om hva som har skjedd siden sist møte. Vi har hatt 
styremøter, deltatt på elevtingsforberedende stream og arrangert valentinsdagen. Vi 
har også jobbet videre med Prosjekt Respekt. 
 

Hva ble bestemt: 
● Ingenting ble bestemt i denne saken 

 

20/21-34 Elevtinget 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Isak orienterer om hva Elevtinget er og hvordan det fungerer. 

Hva ble bestemt: 
● Ingenting ble bestemt i denne saken 

 

20/21-26 OD-prosjekt 2021 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
På Elevtinget skal årets OD-prosjekt velges. Vi bestemte over hva Nesodden 
Videregående skal stemme på.  

Hva ble bestemt: 
● Isak skal stemme på prosjektkandidat B under valg av OD-prosjekt på 

Elevtinget. 

 

20/21-27 Ungdommens Fylkesting 

Hva kommer fram i diskusjonen: 



 

Skolen skal sende en representant til Ungdommens Fylkesting. Det er ingen 
kandidater, og elevrådet oversender derfor valget til elevrådsstyret.  

Hva ble bestemt: 
● Elevrådsstyret velger representant til Ungdommens Fylkesting på 

førstkommende styremøte. 

 

20/21-28 Saker fra klassene 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Utsette fagdager: Elevene ønsker å utsette fagdagene. Samtidig kan det være en 
risiko ved å utsette fagdager, dersom det skulle bli hjemmeskole igjen. 
Busstider: Det blir tatt opp problemer med busstider i forhold til slutt på 
skoledagen. Dette problemet oppstår fordi øktene er flyttet til slutten av dagen. 
Annika snakker med busselskapet. Det blir også tatt en vurdering ganske raskt etter 
vinterferien på om man kan flytte øktene tilbake til midten av dagen. 
Sofaer: Det er et ønske om å få tilbake sofaer. Sofaene er fjernet som et 
smittevernstiltak for å sørge for at elever klarer å holde avstand. Det blir tatt en 
vurdering på om man skal flytte dem tilbake eller ikke etter vinterferien. 

Hva ble bestemt: 
● Ingenting ble bestemt i denne saken. 

 

20/21-29 Valg 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Valgkomiteen redegjør for sitt arbeid under valgprosessen, og offentliggjør sin 
innstilling. 
Til plassen som elevrådsleder, har valgkomiteen innstilt på Karna Svarnes. 
Til plassen som sekretær, har valgkomiteen innstilt på Solveig Tynikken. 

Hva ble bestemt: 
● Karna velges til elevrådsleder ved akklamasjon. 
● Solveig velges til elevrådssekretær ved akklamasjon. 

 

20/21-30 Veien videre 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Elevrådsstyret orienterer om hva som skjer frem til neste elevrådsmøte. Man skal 
arrangere Prosjekt Respekt og delta på Elevtinget. 

Hva ble bestemt: 
● Ingenting ble bestemt i denne saken. 

 

20/21-31 Eventuelt 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Det ble tatt opp at man bør jobbe for mer engasjement og oppmøte på 
elevrådsmøtene. 

Hva ble bestemt: 
● Ingenting ble bestemt i denne saken. 



 

 

 

Isak Åberg, 3STD 

 


